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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Nagy Márton István, nemzetgazdasági miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit tesz a kormány azért, hogy elejét vegye a 
munkaerő-kölcsönző cégek garázdálkodásának?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 Az utóbbi években Magyarországon egyre nagyobb teret nyernek a munkaerő-kölcsönző cégek. A 
globális nagytőke hazai képviselői egyre nagyobb számban
 foglalkoztatnak munkavállalókat a közvetlen szerződéskötés helyett ebben a formában.

A jelenség azért jelent óriási problémát, mert a munkaerő-kölcsönzés esetében a munkáltató vállalat
nem a dolgozókkal, hanem a kölcsönzővel köti a szerződést. Ennek következtében a kölcsönzött 
munkaerő számára jóval kevesebb lehetőség adódik, hogy jogait gyakorolja, mint azok számára, 
akik közvetlen foglalkoztatási formában dolgoznak. Állampolgári megkeresésekben rendszeresen 
találkozunk olyan esetekkel, amikor sztrájkban résztvevő dolgozókat rövid időn belül, különösebb 
akadály nélkül könnyedén elbocsájtanak, mert munkaerő-kölcsönző által közvetített dolgozók 
voltak. A multinacionális vállalatok a munkavállalók fokozott kiszolgáltatottsága miatt különösen 
kedvelik ezt a foglalkoztatási formát.

Miért tűri el a kormány a magyar embereket létbizonytalanságban tartó gyakorlatot? Nem érkezett 
már el végre az ideje, hogy a multik kiszolgálása helyett a magyar munkavállalók érdekeit tekintsék
elsődlegesnek?

A Mi Hazánk tiltakozik a munkaerő-kölcsönző cégek és a multik közösen folytatott 
kizsákmányolása ellen! Ne lehessen munkaerő-kölcsönző cégeken keresztül senkit úgy alkalmazni, 
hogy nem illetik meg hasonló jogok és védelem, mint közvetlen szerződés esetén. A fenti tények 
tükrében mit tesz a kormány azért, hogy elejét vegye a munkaerő-kölcsönző cégek 
garázdálkodásának?

Várom érdemi válaszát!
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